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          Številka: 900-2/2024/5

          Datum: 30. 5. 2024  

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

4. seje Sveta staršev predstavnikov šole v šolskem letu 2023/2024, ki je bila 28. 5. 2024 ob 18. uri v 

jedilnici OŠ Dušana Flisa Hoče.  

 

 

PRISOTNI: 

Predstavniki staršev: 15 prisotnih staršev (priložena lista prisotnosti) 

Pomočnici ravnatelja: ga. Darja Vantur, ga. Karmen Srnko 

Knjižničarka: Lidija Mazgan (skrbnica učbeniškega sklada) 

Zapisnikarica: Martina Fras 

 

ODSOTNI: 14 predstavnikov šole 

5 predstavnikov staršev so svojo odsotnost opravičili: 2. b, 3. b, 5. a, 6. c in 9. c;  

Svojo odsotnost je opravičil tudi g. ravnatelj, Alojz Velički. 

 

Lista prisotnosti je priloga k zapisniku. 

 

Dnevni red: 

1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 22. 3. 2024. 

3. Pridobitev soglasja Sveta staršev k skupni nabavni ceni učnega gradiva za šolsko leto 2024/25. 

4. Predlogi in pobude staršev.  

5. Razno. 

 

 

AD 1 Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice 

 

Predsednica Sveta staršev, ga. Nataša Muršek Lubanjšek, prisotne lepo pozdravi. Ugotovi, da je seja 

sklepčna, saj je prisotnih 15 predstavnikov staršev od skupno 29. Predsednica predlaga za 

zapisnikarico go. Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. V nadaljevanju 

predsednica predstavi dnevni red 4. seje Sveta staršev.   

 

 

SKLEP 1: Svet staršev je sklepčen, prisotnih je 15 predstavnikov, predstavniki so potrdili predlagani 

dnevni red (ZA 15).  

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico seje Sveta staršev se imenuje go. Martino Fras  (ZA 15). 

 

V nadaljevanju predsednica predlaga, da se druga in tretja točka dnevnega reda zamenjata. Besedo 

preda go. Lidiji Mazgan, skrbnici učbeniškega sklada. 
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AD 3 Pridobitev soglasja Sveta staršev k skupni nabavni ceni učnega gradiva za šolsko leto 

2024/25. 

 

Predstavniki staršev so skupaj z vabilom prejeli tudi seznam izbora delovnih zvezkov za šolsko leto 

2024/2025 in primerjavo cen kompletov delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv z lanskim šolskim 

letom. Ga. Mazgan pove, da se učna gradiva in cene niso bistveno spremenile. Prihodnje šolsko leto 

bo sprememba pri gradivu za tehniko, saj so sprejeli predlog učitelja tehnike in staršev, da se opravi 

skupna nabava materiala za tehniko preko šole, kot že imamo urejeno skupno nabavo materiala za 

likovni pouk. Ker razprave ni bilo so predstavniki Sveta staršev sprejeli sklep: 

 

SKLEP 4: Skladno z 2. točko 14. člena Pravilnika o upravljanju učbeniških skladov (Ur. l. RS št. 

12/20) Svet staršev podaja soglasje k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv 

za posamezen razred (seznam priloga zapisnika) (ZA 15). 

 

 

AD 2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 22. 3. 2024 

 

Predsednica da na razpravo zapisnik 3. seje Sveta staršev z dne 22. 3. 2024. Predstavnike zanima, 

kako se bo uredilo glede varne poti iz Rogoze. Pomočnica ravnatelja, ga. Darja Vantur, pove, da so 

skupaj s predstavniki občine in prevoznikom šolskih avtobusov bili opravljeni ogledi vseh prevoznih 

poti in da bo Občina Hoče-Slivnica podala odgovore glede ureditve šolski poti. V Rogozi se načrtuje  

tudi pešpot ob gozdu. Podani odgovori so priloga zapisnika. 

 

Predstavniki tudi vprašajo glede Letnega delovnega načrta za prihodnje šolsko leto, kdaj in kdo ga bo 

pripravljal. Ga. Vantur pove, da bo LDN pripravljalo novo vodstvo v mesecu avgustu, sprejme se na 

Svetu zavoda v mesecu septembru.  

 

Ker na zapisnik 3. seje Sveta staršev z dne 22. 3. 2024 ni bilo podanih dopolnitev ali popravkov, se 

zapisnik potrdi. 

 

SKLEP 3: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo zapisnik 3. seje Sveta staršev z dne 22. 3. 

2024 (ZA 15). 

 

 

AD 4 Predlogi in pobude predstavnikov staršev: 

 

Predstavnica 2.b pove, da so v garderobah še naprej odloženi tonerji in odpadne baterije. Tudi veliko 

oblačil ostaja v garderobi, katera se celo leto ne odstranijo. Dobro bi bilo narediti nek termin, do kdaj 

naj starši pregledajo izgubljena oblačila, nato pa se odnesejo ali na Karitas ali Rdeči križ. 

 

Predstavnica 3.c vpraša kakšna je možnost, da bi se naročil skupni material za likovni pouk tudi za 

razredno stopnjo. Predstavnica poda pobudo za prihodnje šolsko leto. 

 

Predstavnik 7.a pove, da se je kar nekaj staršev pritožilo, da otroci na izletu niso smeli imeti na 

avtobusu prigrizkov, vode, hrane, saj so morali nahrbtnike pustiti spodaj v prtljažniku avtobusa. 

Predstavnica 7. c hkrati vpraša, zakaj ni bila malica poskrbljena s strani šole, saj ima kar nekaj otrok 

subvencionirano prehrano in so tudi za ta dan upravičeni do subvencionirane prehrane. Zato poda 

predlog, da se v prihodnje to spremeni. 

 



Predstavnica 7. b razreda pove, da jih je učiteljica opozorila glede oblačenja otrok, predvsem punc, 

kaj je primerno in kaj ni primerno za v šolo. Starši so tako predlagali, da se spiše kodeks oblačenja, 

katerega bi lahko napisali skupaj z učenci in jim tako tudi približali problematiko oblačenja, kaj je 

primerno in kaj ne ter predvsem zakaj to ni primerno. Tudi razredniki bi lahko na razrednih urah 

opomnili učence in jim razložili kakšna so primerna oblačila. 

 

Predstavnica 7. c razreda pove, da se je vzdušje v razredu izboljšalo, vsi so že v pričakovanju konca 

šolskega leta. 

 

Predstavnica 8.b razreda vpraša glede preizkusa NPZ za prihodnje šolsko leto, ali je že znano, če 

bodo prihodnje leto rezultati pomembni pri vpisu. Izpostavi tudi neprijeten pripetljaj na zaključni 

ekskurziji, saj so bili udeleženi v prometni nesreči in s tem izgubili kar nekaj časa. Tako so bili 

prikrajšanji za prosti čas in imeli premalo časa za malico. Starše tudi niso obvestili o dogodku, 

izvedeli so šele popoldan, ko so otroci prišli nazaj. 

 

 

AD 5 Razno 

 

Predstavniki vprašajo ali je že znano, če bo prihodnje šolsko leto v OŠ Reka 1. razred. Ga. Vantur 

pove, da je zaenkrat oddelek predviden, vendar je na minimumu, tako da bo točno znano šele konec 

avgusta. Pove tudi, da se letos združujejo v 6. razredih, saj se jim na matični šoli pridružijo učenci iz 

OŠ Reka. 

  

Zanima jih tudi ali bo prihodnje šolsko leto jutranje varstvo brezplačno za vse razrede in ne več samo 

za prve razrede. Ga. Vantur pove, da je to v načrtu. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se predsednica vsem zahvali in zaželi prijetno poletje. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45. 

 

 

 

 

Zapisnikarica:                  Nataša Muršek Lubanjšek, l.r. 

Martina Fras           predsednica Sveta staršev 

 

 

 

 

 

 

Priloga: 

1. Seznam prisotnosti. 

2. Seznam izbora delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025. 

3. Primerjava cen kompletov delovnih zvezkov in drugih učnih gradiva 

4. Odgovor Občine Hoče-Slivnica glede šolskih prevozov 

5. Zapisnik 3. seje Sveta staršev. 


